
Rada Miejska Bielawy
Radni – Sesja

BRM.0002.6.2019

Protokół Nr IX/2019

z Sesji Rady Miejskiej Bielawy w dniu 29 maja 2019r.,pod przewodnictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej Ryszarda Dźwiniela, w sali sesyjnej Rady

Miejskiej przy ul.Piastowskiej 1 w Bielawie.

 
Obrady rozpoczęły się 29 maja 2019 o godz. 13:00, a zakończyły o godz. 14:20 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych.

Obecni radni: Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura,  
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski.

Nieobecna radna Alicja Dźwiniel .

      Porządek obrad:
1. Rozpoczęcie Sesji.
2. Wręczenie  Kombatanckiej  Odznaki  Jubileuszowej  „POLSKA  NIEPODLEGŁA  –

1918-2018” Burmistrzowi Miasta Bielawa Panu Andrzejowi Hordyjowi.
3. Wnioski do porządku obrad i ich rozpatrzenie. 
4. Sytuacja mieszkaniowa w mieście – informacja Burmistrza. 
5. Sytuacja mieszkaniowa w mieście – dyskusja.
6. Rozpatrzenie  projektu uchwały nr 42/2019 w sprawie  skargi  na działania  Ośrodka

Pomocy Społecznej w Bielawie.
7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  nr  47/2019  w sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o

wypłatę dodatku energetycznego.
8. Rozpatrzenie  projektu uchwały nr 48/2019 w sprawie sieci  publicznych przedszkoli

prowadzonych przez Gminę Bielawa.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 49/2019 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady

Miasta i nadania jej statutu.
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  nr  50/2019  w  sprawie  opłat  za  usługi  przewozowe

lokalnego transportu  zbiorowego,  określenia  ulg  i  wzoru dokumentów potrzebnych
przy  korzystaniu  z  ulg  w przejazdach  pojazdami  lokalnego  transportu  zbiorowego
oraz sposobu ustalania wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  nr  51/2019  w  sprawie  określenia  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami
obejmującymi  dzieci  6-letnie  i  dzieci  młodsze,  zatrudnionych  w  przedszkolach
publicznych prowadzonych przez Gminę Bielawa.

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  nr  52/2019  w  sprawie  Bielawskiego  Budżetu
Obywatelskiego.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 53/2019 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019
rok.
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 54/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/27/2018
Rady Miejskiej Bielawy z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Bielawa.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 55/2019 w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów
podróży służbowej radnego.

16. Informacja  Burmistrza  Miasta  o  podjętych  decyzjach  i  zarządzeniach  oraz
wydarzeniach w mieście.

17. Informacja Burmistrza Miasta o realizacji uchwał Rady Miejskiej.
18. Informacja o działaniach Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej

w okresie między Sesjami Rady.
19. Informacje bieżące Przewodniczącego Rady, Komisji, Radnych, Klubów Radnych oraz

Burmistrza.
20. Zakończenie obrad.

 Ad.1. Rozpoczęcie Sesji

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Dźwiniel rozpoczął IX Sesję Rady Miejskiej Bielawy.

Powitał zaproszonych gości, Burmistrza i Zastępcę Burmistrza Miasta, Sekretarza i Skarbnika 
Gminy oraz wszystkich mieszkańców obecnych na sali obrad.

Na podstawie listy obecności radnych, stwierdził, że w sesji udział bierze 20 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości spoza Rady stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad.2. Wręczenie Kombatanckiej Odznaki Jubileuszowej "Polska Niepodległa - 1918 - 2018" 
Burmistrzowi Miasta Bielawa Panu Andrzejowi  Hordyjowi.
 
Prezes Związku Kombatantów rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych w 
Dzierżoniowie Pan Władysław Potocki wręczył Burmistrzowi Miasta Bielawa Panu Andrzejowi 
Hordyjowi Kombatancką Odznakę Jubileuszową „Polska Niepodległa – 1918-2018”, nadaną na 
mocy uprawnień ustawowo-statutowych przez Zarząd Główny ZKRzPiBWP.

Zarząd Główny Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych
ustanowił, z okazji obchodzonej w 2018r. setnej rocznicy narodowego wyzwolenia, związkowe 
odznaczenie zwane Kombatancką Odznaką Jubileuszową „POLSKA NIEPODLEGŁA 1918-
2018”, pragnąc oddać hołd pokoleniom Polaków, którzy w dobie zniewolenia Ojczyzny, wnieśli w 
dzieło odzyskania niepodległości wkład zbrojny i obywatelskiego wysiłku, syconego daniną krwi i 
często życia, oraz usatysfakcjonować współczesne pokolenie Polaków, uczestniczących w 
wyzwoleniu Polski spod niemieckiej okupacji, a także osób i podmiotów zbiorowych, zasłużonych 
w dziele upowszechniania i utrwalania tradycji walk wyzwoleńczych.

Ad.3. Wnioski do porządku obrad i ich rozpatrzenie.

Nie zostały zgłoszone .
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Ad.4. Sytuacja mieszkaniowa w mieście - informacja Burmistrza.

Informacja pisemna została złożona i przepracowana na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej.

Ad.5. Sytuacja mieszkaniowa w mieście - dyskusja.

W dyskusji wzięli udział:
- radny Piotr Łyżwa
- Prezes Zarządu TBS Daniel Dubas, który udzielał dodatkowych informacji i odpowiadał na 
pytania radnych
- radny Piotr Łyżwa (Ad Vocem)
- Z-ca Burmistrza Miasta Aleksander Siódmak, który udzielał dodatkowych informacji
- radny Piotr Łyżwa (Ad Vocem)
- radni: Marcin Rak, Zbigniew Dragan, Rafał Januszkiewicz.

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 42/2019 w sprawie skargi na działania Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Bielawie, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

W dyskusji wzięli udział:
- Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Dźwiniel przekazał prowadzenie wszystkich punktów 
dot.rozpatrzenia projektów uchwał Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Florczakowi.
- radny Piotr Łyżwa – zapytał czy jest to ten sam projekt uchwały, który został wycofany z 
porządku poprzedniej sesji, który przygotowała Komisja Skarg…, stwierdzając, że pod 
uzasadnieniem nie ma podpisu, i prosząc jednocześnie o podanie powodu wycofania tego projektu z
porządku poprzedniej sesji.
- Przewodniczący Rady Ryszard Dźwiniel udzielił informacji w tej kwestii.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 42/2019 w sprawie skargi na działania Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bielawie.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13): Dagmara Aleksandrowicz, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, Jarosław Florczak, 
Tomasz Jazowski, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Barbara Pachura, Sebastian 
Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Wojciechowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7): Magdalena Czapla, Łukasz Fedorowicz, Rafał Januszkiewicz, Władysław
Kroczak, Krzysztof Możejko, Marcin Rak, Tomasz Tkacz
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel
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Rada podjęła uchwałę Nr IX/88/2019 w sprawie skargi na działania Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Bielawie, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 47/2019 w sprawie określenia wniosku o wypłatę 
dodatku energetycznego, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Staszewski przedstawił opinie Komisji Rady Miejskiej, 
załączone do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 47/2019 w sprawie określenia wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego.. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/89/2019 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad.8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 48/2019 w sprawie sieci publicznych przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Bielawa, który stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

 Wiceprzewodniczący Rady Leszek Staszewski przedstawił opinie Komisji Rady, załączone do 
projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 48/2019 w sprawie sieci publicznych przedszkoli prowadzonych 
przez Gminę Bielawa.. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
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Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/90/2019 w sprawie sieci publicznych przedszkoli prowadzonych 
przez Gminę Bielawa, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad.9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 49/2019 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Miasta i nadania jej statutu, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Burmistrz Miasta Andrzej Hordyj zgłosił autopoprawki do projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady  Leszek Staszewski przedstawił opinie Komisji Rady Miejskiej, 
załączone do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 49/2019 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta i 
nadania jej statutu ze zgłoszonymi autopoprawkami.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/91/2019 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta i 
nadania jej statutu, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 50/2019 w sprawie opłat za usługi przewozowe 
lokalnego transportu zbiorowego, określenia ulg i wzoru dokumentów potrzebnych przy 
korzystaniu z ulg w przejazdach pojazdami lokalnego transportu zbiorowego oraz sposobu 
ustalania wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej, która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Leszek Staszewski przedstawił opinie Komisji Rady, 
załączone do projektu uchwały.
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Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 50/2019 w sprawie opłat za usługi przewozowe lokalnego 
transportu zbiorowego, określenia ulg i wzoru dokumentów potrzebnych przy korzystaniu z ulg w 
przejazdach pojazdami lokalnego transportu zbiorowego oraz sposobu ustalania wysokości opłaty 
dodatkowej i manipulacyjnej.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/92/2019 w sprawie opłat za usługi przewozowe lokalnego 
transportu zbiorowego, określenia ulg i wzoru dokumentów potrzebnych przy korzystaniu z 
ulg w przejazdach pojazdami lokalnego transportu zbiorowego oraz sposobu ustalania 
wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad.11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 51/2019 w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami 
obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze zatrudnionych w przedszkolach publicznych 
prowadzonych przez Gminę Bielawa, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Staszewski przedstawił opinie Komisji Rady Miejskiej, 
załączone do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 51/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie 
i dzieci młodsze zatrudnionych w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Bielawa..

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
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Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/92/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-
letnie i dzieci młodsze zatrudnionych w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 
Gminę Bielawa, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad.12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 52/2019 w sprawie Bielawskiego Budżetu 
Obywatelskiego, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

 Wiceprzewodniczący Rady Leszek Staszewski przedstawił opinie Komisji Rady, załączone do 
projektu uchwały. 

Burmistrz Miasta, w oparciu o wnioski Komisji dot.projektu uchwały przedłożył pisemnie projekt 
uchwały z autopoprawkami, który stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie(z autopoprawką) projektu uchwały nr 52/2019 w sprawie Bielawskiego Budżetu 
Obywatelskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/94/2019 w sprawie Bielawskiego Budżetu Obywatelskiego, która 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad.13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 53/2019 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 
rok,  który stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

W dyskusji wzięli udział:
- radny Tomasz Tkacz, który zapytał o stację rowerów.
- Z-ca Burmistrza Aleksander Siódmak złożył, odnośnie zapytania radnego, informację.
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Leszek Staszewski przedstawił opinię Komisji Budżetu i 
Finansów, która opiniowała projekt, załączoną do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 53/2019 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 rok.. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/95/2019 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 rok, która 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad.14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 54/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/27/2018 
Rady Miejskiej Bielawy z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Bielawa, który stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady  Leszek Staszewski przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, 
załączoną do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 54/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/27/2018 Rady 
Miejskiej Bielawy z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Bielawa.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel
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Rada podjęła uchwałę Nr IX/96/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/27/2018 Rady 
Miejskiej Bielawy z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Bielawa, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Ad.15. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 55/2019 w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów
podróży służbowej radnego, który stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały nr 55/2019 w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży 
służbowej radnego.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

Rada podjęła uchwałę Nr IX/97/2019 w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży 
służbowej radnego, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Ad.16. Informacja Burmistrza Miasta o podjętych decyzjach i zarządzeniach oraz 
wydarzeniach w mieście – stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Punkt niniejszy i kolejne prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Dźwiniel.

Pytań ze strony radnych nie było.

Ad.17. Informacja Burmistrza Miasta o realizacji uchwał Rady Miejskiej - stanowi załącznik 
nr 25 do protokołu.

Pytań ze strony radnych nie było.

Ad.18. Informacja o działaniach Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
w okresie między sesjami Rady – stanowi załącznik nr 26 do protokołu.
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Pytań dot. informacji nie było.

Ad.19. Informacje bieżące Przewodniczącego Rady, Komisji, Radnych, Klubów Radnych oraz
Burmistrza.

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Dźwiniel poinformował o podpisaniu protokołu z VIII 
Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 17 kwietnia 2019r.

1. Burmistrz Miasta Andrzej Hordyj wystąpił do Rady Miejskiej z wnioskiem o wytypowanie 
dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej do Zespołu Konsultacyjno-Opiniującego ds.współpracy z 
organizacjami pozarządowymi

Zgłoszonych zostało 2 radnych: Krzysztof Molasy oraz Jarosław Florczak.

Głosowano wniosek w sprawie:
wytypowanie dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej do Zespołu Konsultacyjno-Opiniującego 
ds.współpracy z organizacjami pozarządowymi w osobach: Krzysztof Molasy, Jarosław Florczak

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20): Dagmara Aleksandrowicz, Magdalena Czapla, Zbigniew Dragan, Ryszard Dźwiniel, 
Łukasz Fedorowicz, Jarosław Florczak, Rafał Januszkiewicz, Tomasz Jazowski, Władysław 
Kroczak, Rafał Kuśmierek, Piotr Łyżwa, Krzysztof Molasy, Krzysztof Możejko, Barbara Pachura, 
Marcin Rak, Sebastian Runowicz, Beata Saj, Leszek Staszewski, Tomasz Tkacz, Tomasz 
Wojciechowski
NIEOBECNI (1): Alicja Dźwiniel

2. Przewodniczący Rady poinformował o  wpłynięciu do Rady Miejskiej skargi mieszkańca 
Bielawy dot.palenia papierosów na klatkach schodowych budynków spółdzielczych i komunalnych 
oraz o tym, że skierował skargę do właściwego organu tj.Spółdzielni Mieszkaniowej. Mieszkaniec, 
który złożył skargę otrzymał odpowiedź ze Spółdzielni Mieszkaniowej.

3. Przewodniczący Rady Ryszard Dźwiniel udzielił głosu mieszkańcowi Bielawy, który poruszył 
temat stanu dróg w mieście - głównie ul.Nowobielawskiej i ul.Sowiej.
W dyskusji wzięli udział:
- mieszkaniec Bielawy Janiak Jerzy
- Burmistrz Andrzej Hordyj, Z-ca Burmistrza Aleksander Siódmak, który udzielali informacji 
związanej z poruszonym tematem,
- radny Marcin Rak, Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Florczak.
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Ad.20. Zakończenie obrad.

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami zamykam Sesję Rady 
Miejskiej Bielawy, zakończył obrady Rady Miejskiej.

                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                    Ryszard Dźwiniel

Przygotował(a): Lidia Kozłowska- BRM

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Transmisja obrad IX sesji Rady Miejskiej znajduje się na oficjalnej stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Bielawie oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 
Bielawie w zakładce „Rada Miejska”. 
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